

We are proud to acknowledge and thank
the Environment Conservation Fund
and
the Environmental Campaign Committee
for their kind donations of 23 air-conditioners (worth \$100,000),
as well as for donating funds worth \$4,000, which will be used
for the promotion of environmental education.



本校 鳴謝
環境及自然保育基金 (環保基金)



及
環境保護運動委員會 (環保運動委員會)
捐贈冷氣機二十三部 (拾萬元) 及教育資助金肆仟元

Hong Kong Taoist Association Wun Tsuen School
香港道教聯合會雲泉學校致意

27-6-2013

(1) Approved Funding

The Environmental Education & Community Action Projects Vetting Sub-Committee approved our school's application last 8th of April, 2013. A fund of \$104,000 was approved in purchasing and installing 23 air-conditioners with Grade 1 Energy Labels (worth \$100,000). The remaining \$4,000 will be used for the promotion of environmental education.

(2) Progress Update

- a) Tenders for Air-Conditioners: The call for tender in purchasing and installing 23 air-conditioners occurred last 2nd of May, 2013. The initial bid was opened last 7th of June, 2013. 14 companies made submissions. The School Tender Evaluation Committee approved the submission of "*Talent Engineering Consultants*" since they gave the lowest bid.
- b) Progress: The renovation of the air-conditioners is scheduled from the 28th to the 31st of August, 2013.
- c) The installation of the air-conditioners has been finished on the 19th and 20th of August.

(3) Effectiveness

The air-conditioners operate well. Students enjoy a comfortable learning environment.

(4) Educational Activities

In order to raise our students' awareness regarding energy saving, the school is going to carry out different learning activities with the subsidy of the Environment and Conservation Fund (ECF). We will prepare a talk for our students about energy labels and the energy-saving appliances that were installed in our school. All the P.4-P.6 students will join the talk. Moreover, we will have a visit to the Electrical and Mechanical Services Department (EMSD) to have an authentic lesson on 29/10. Around 30 P.5 students will take part in this activity. After that, some students will be chosen to report on what they

Apart from the activities mentioned above, the school is going to embed energy-saving knowledge into the regular curricula of P.1, P.3 and P. 5. More than 300 students can know more about important energy-saving concepts through these initiatives.

Around 20 students will be selected to be “Resources Saving Pioneers” and share relevant ideas with students from different year levels. They will also help in making a roll-up banner and in conducting a talk about this issue.

(一) 批核款項：

環保教育和社區參與項目審批小組已於 2013 年 4 月 8 日通過本校申請，批准總撥款額為 104 000 元，其中十萬元用作更換課室二十三部二匹具一級能源標籤冷氣機，餘下肆仟元用作推行環保教育活動。

(二) 工程進度：

- a) 冷氣機招標：本校於 2013 年 5 月 2 日招標，2013 年 6 月 7 日開標，其間共 14 間公司入標，經本校「審核標書委員會」核准，通過「同成工程顧問」以低價投得。
- b) 工程進行：預算安裝冷氣日期為 2013 年 8 月 28 日至 31 日。
- c) 安裝完成：冷氣機已於 2013 年 8 月 19 日和 20 日兩天安裝完成。

(三) 效能：

冷氣機安裝後，運作完全正常，學生能在舒適寧靜又愉快的環境下學習。

(四) 教育活動：

為了提高學生對於節能的敏感度，本校透過環保及自然基金的資助，將於校內及校外進行一連串學習活動。本校將為學生進行一關於節能的講座，為學生講解能源標籤及本校新安裝的節能用品，全校四至六年級學生均會參與是次活動。另外，本校老師將連同學生於 29/10 到機電工程署參觀，實地學習更多節能的知識。約 30 名五年級學生會參與是次參觀，而參加活動的學生，更會於校內與其他學生分享學習成果。

除了以上活動外，學校亦會把相關知識融合於小一，小三及小五 (約 300 人) 的課程中，讓他們能對相關課題有更深入的了解。

20 名學生將被選為環保大使，於校內推廣有關知識。他們更會協助製作輕便展架及於校內為學生進行簡短講座。

Photos 圖片：

Rm501



Rm503



Rm505



Rm401



Rm403



Rm405



Rm301



Rm303



Rm305



Rm201



Rm203



Rm205

